
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa 18.3.2024 v Spišskom Hrušove 
 

 

P r o g r a m rokovania 

 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie  
3. Schválenie programu  
4. Kontrola uznesení  
5. Schválenie Štatútu obce  
6. Zásady hospodárenia s majetkom obce  
7. PHSR  
8. Komunitný plán  
9. Vysporiadanie pozemkov  
10. Ukončenie činnosti Spoločného obecného úradu  
11. Správa o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce  
12. Zvýšenie príspevku na záujmové vzdelávanie - CVČ  
13. Úprava rozpočtu  
14. Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove  
15. Rôzne  
16. Interpelácie poslancov  
17. Záver 
 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Prítomní poslanci: Mgr. Peter Bodnár, Marek Kočiš, Zuzana Legátová, Matúš Švač, 

MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 
 
 
Ospravedlnení:   Branislav Kunzo, Vladimír Bendík          
 

Zasadnutie ObZ bolo zvolané na základe pozvánky starostu obce a jej vyvesením na úradnej 
tabuli obce v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 
 
Začiatok zasadnutia: 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia:   18.10 hod. 
 
K bodu č. 1: Otvorenie zasadnutia 
 
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta Mgr. Marek Filip privítaním  poslancov 
a hostí. Starosta obce skonštatoval, že je prítomných 6 poslancov, poslanec M.Kočiš príde neskôr 
a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Za zapisovateľa určil Moniku Švačovú, pracovníčku 
obecného úradu.  
 
 
K bodu č.2: Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie   
  
 Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol za overovateľov MVDr. Ivanu Slamenú a p. 
Rastislava Múdreho. 
 



UZNESENIE č. 1/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove určuje za overovateľov zápisnice: MVDr. Ivanu 
Slamenú a p. Rastislava Múdreho.“ 

 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol návrhovú  komisiu v zložení p. Zuzana Legátová, 
p. Adriana Vojtušová a Mgr. Peter Bodnár. 
 
UZNESENIE č. 2/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení  p. Zuzana 
Legátová, p. Adriana Vojtušová a Mgr. Peter Bodnár.“ 
 
 
K bodu č. 3: Schválenie programu 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip prečítal program zasadnutia a dal ho schváliť. 
 
UZNESENIE č. 3/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva podľa predloženého návrhu.“ 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip navrhol doplniť program rokovania o bod č.15: Zloženie a úlohy 
stavebnej komisie, ostatné body sa posúvajú. 
 
Návrh nového programu: 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Voľba overovateľov a návrhovej komisie  
3. Schválenie programu  
4. Kontrola uznesení  
5. Schválenie Štatútu obce  
6. Zásady hospodárenia s majetkom obce  
7. PHSR  
8. Komunitný plán  
9. Vysporiadanie pozemkov  
10. Ukončenie činnosti Spoločného obecného úradu  
11. Správa o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce  
12. Zvýšenie príspevku na záujmové vzdelávanie - CVČ  



13. Úprava rozpočtu  
14. Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove  
15. Zloženie a úlohy stavebnej komisie 
16. Rôzne  
17. Interpelácie poslancov  
18. Záver 
 
UZNESENIE č. 4/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje program rokovania obecného 
zastupiteľstva doplneného o bod č. 15: Zloženie a úlohy stavebnej komisie, ostatné body sa 
posúvajú.“ 

 
 
K bodu č. 4 : Kontrola uznesení 
 

Kontrolu uznesení prečítala pracovníčka OcÚ Monika Švačová, ktorá skonštatovala, že 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ dňa 15.12.2023 sú splnené.  
 
UZNESENIE č. 5/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.“ 
 
 
K bodu č. 5: Schválenie Štatútu obce  
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip uviedol, že návrh Štatútu obce bol poslancom zaslaný na 
preštudovanie. Poslanci nemali k návrhu žiadne pripomienky ani návrhy. 
 
UZNESENIE č. 6/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Štatút obce Spišský Hrušov.“  
 
 
K bodu č. 6: Zásady hospodárenia s majetkom obce  
 
K uvedenému bodu starosta obce uviedol, že návrh Zásad hospodárenia s majetkom obce bol 
poslancom zaslaný na preštudovanie. K návrhu poslanci nemali žiadne pripomienky ani návrhy 
a preto dal starosta hlasovať. 
 



UZNESENIE č. 7/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje  Zásady hospodárenia s majetkom  
obce Spišský Hrušov.“  

 
  
K bodu č. 7: PHSR 
  
Návrh Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2024 – 2030 bol zaslaný 
poslancom e-mailom, poslanci nemali k uvedenému návrhu žiadne návrhy ani pripomienky. 
 
UZNESENIE č. 8/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       5 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 1 poslanec / MVDr. Ivana Slamená 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Plán hospodárskeho a sociálneho 
rozvoje obce Spišský Hrušov na roky 2024 – 2030.“ 

 
 
K bodu č. 8: Komunitný plán  
 
Návrh Komunitného plánu bol poslancom zaslaný na preštudovanie. 
Poslankyňa MVDr. Ivana Slamená mala k uvedenému návrhu pripomienku, aby bola do 
Komunitného plánu zapracovaná celková rekonštrukcia budovy kultúrneho domu a budovy 
zdravotného strediska. Starosta obce uviedol, že sa spojí s pánom Babjakom, ktorý nám 
Komunitný plán spracoval, aby pripomienku zapracoval. 
 
 
UZNESENIE č. 9/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová,     
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje  Komunitný plán sociálnych služieb 
obce Spišský Hrušov na roky 2024 – 2030 s doplnením rekonštrukcie budovy kultúrneho domu 
a budovy zdravotného strediska v obci.“ 

 
 
K bodu č. 9: Vysporiadanie pozemkov  
 
Prišiel poslanec Marek Kočiš – 16.25 hod. 
V tomto bode starosta obce uviedol, že je potrebné odsúhlasiť cenu za pozemok, ktorý chce obec 
odkúpiť od p. Márie Horváthovej. Ide o 69 m2, pozemok sa nachádza pod cestou, aby sme cestu 
mohli zapísať do katastra. Návrh p. Horváthovej   je 7 eur za m2. 
Poslanci s touto cenou súhlasili. 



UZNESENIE č. 10/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje odkúpenie pozemku od Márie 
Horváthovej, bytom Spišský Hrušov č. 186  za cenu 7,00 € za 1m2 v celkovej výmere 69 m2, č. 
parcely C KN 270 zastavané plochy a nádvorie.“ 

 
 
 
K bodu č. 10: Ukončenie činnosti Spoločného obecného úradu 
 
Starosta obce Mgr. Marek Filip uviedol, že k 29.2.2024 ukončil svoju činnosť Spoločný obecný 
úrad v Spišskom Hrušove, ktorý združoval obce Spišský Hrušov, Vítkovce, Chrasť nad 
Hornádom a Vítkovce. Od 1.3.2024 stavebný úrad v Spišskom Hrušove bude fungovať 
samostatne už len pre našu obec a jeho činnosť bude zabezpečovať Ing. Daniel Perháč. Je 
potrebné, aby ukončenie Spoločného obecného úradu odsúhlasili aj poslanci. 
 
UZNESENIE č. 11/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove súhlasí s ukončením činnosti Spoločného 
obecného úradu so sídlom v Spišskom Hrušove k 29.2.2024.“ 

 
 
K bodu č.11: Správa o kontrolnej činnosti hl. kontrolóra obce  
 
1) V tomto bode hl. kontrolór obce Ing. František Stanislav oboznámil poslancov zo Správou 

o kontrolnej činnosti za rok 2023, kde zhrnul výsledky podľa jednotlivých kontrol v roku 
2023, o ktorých podrobne informoval na predchádzajúcich obecných zastupiteľstvách.  

 
UZNESENIE č. 12/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za 
rok 2023.“ 
 

2) Ďalej hl. kontrolór obce informoval poslancov o vykonanej kontrole na úseku prevodov 
nehnuteľného majetku obce. Cieľom kontroly bolo overovať dodržiavanie zákonnosti, 
hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti pri hospodárení s majetkom obce. 
Kontrolou boli preverené prevody nehnuteľného majetku obce schválené v roku 2023. 
Prevod nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku by prevýšila 20 000 
eur, nebol realizovaný. Kontrola nepreukázala porušenie všeobecne záväzných právnych 
predpisov ani vnútorných predpisov obce. 



UZNESENIE č. 13/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove berie na vedomie Správu hl. kontrolóra o prevode 
nehnuteľného majetku obce za rok 2023.“ 

 
 
3) Návrh na rozšírenie kontrolnej činnosti hl. kontrolóra o prešetrenie hospodárenia s finančnými 

prostriedkami v súvislosti s realizáciou projektu stavby MŠ a multifunkčného ihriska. 
 

 
Návrh na UZNESENIE č.   /2024 
Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove súhlasí/ s rozšírením kontrolnej činnosti hl. kontrolóra 
o prešetrenie hospodárenia s finančnými prostriedkami v súvislosti s realizáciou projektu stavby 
MŠ a multifunkčného ihriska. 
Hlasovanie: 

 Za:       0 poslancov/ 
 Proti:      6 poslancov / Mgr. Peter Bodnár,  Marek Kočiš, Zuzana Legátová,    

                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 
 Zdržal sa: 1 poslanec / Matúš Švač 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 
 
K bodu č. 12: Zvýšenie príspevku na záujmové vzdelávanie - CVČ 
 
Starosta v tomto bode uviedol, že príspevok na žiaka na záujmové vzdelávanie je súčasnosti 
60,00 € a bolo schválené uznesením ešte v toku 2013. Od vtedy však narástli náklady na činnosť 
CVČ a súčasná výška príspevku už nepostačuje na krytie nákladov týchto záujmových 
organizácii. Starosta obce navrhuje zvýšenie príspevku na 80,00 € za žiaka a na kalendárny rok. 
 
UZNESENIE č. 14/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje zvýšenie príspevku na žiaka na záujmové 
vzdelávanie na 80,00 eur na žiaka a kalendárny rok.“ 

 
 
K bodu č. 13 : Úprava rozpočtu  
 
Informovala pracovníčka OcÚ Monika Švačová, uviedla: 

1)  Rozpočtové opatrenie č. 1/24 
             Týmto rozpočtovým opatrením sa mení kapitálový rozpočet, a to:  

- zvýšenie výdavkov na oddiely: 06.2.0 Rozvoj obcí 
kategória 710 Obstarávanie kapitálových aktivít/ zakúpenie štiepkovača dreva 
v celkovej sume  + 1 735,00 €  na celkových 1 735,00 € 
- zníženie výdavkov na oddiely: 08.3.0  Vysielacie a vydavateľské služby 



 kategória 710 Obstarávanie kapitálových aktivít / obecný rozhlas na Lenkave 
v celkovej sume  - 1 735,00 €  na celkových  3 265,00 € 
V kapitálovom rozpočte vo výdavkovej časti ide len o presuny bez navyšovania 
kapitálového  rozpočtu. 

    

 
UZNESENIE č. 15/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje zmenu rozpočtu Rozpočtovým 
opatrením č. 1/24 podľa predloženého návrhu.“ 

 
2) Rozpočtové opatrenie č. 2/24 

Týmto rozpočtovým opatrením sa upraví rozpočet ZŠ na základe rozpisu z Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu SR, ktorým sa určuje normatívne a nenormatívne 
financovanie ZŠ a školských zariadení a následných úprav. Taktiež aj zapojenie 
nevyčerpaných finančných prostriedkov na tovary a služby z roku 2023. Celkové príjmy 
a celkové výdaje sa týmto rozpočtovým opatrením navýšia o 62 461,27 € na príjmovej a 
zároveň aj na výdavkovej strane rozpočtu. 

 
 
UZNESENIE č. 16/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       6 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 1 poslanec / MVDr. Ivana Slamená 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje zmenu rozpočtu Rozpočtovým 
opatrením č. 2/24 podľa predloženého návrhu.“ 

 
 
K bodu č. 14 : Knižničný a výpožičný poriadok Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove  
 
Starosta obce uviedol, že návrh Knižničného a výpožičného poriadku zaslal poslancom mailom. 
Oproti pôvodnému dokumentu sa tu doplnilo GDPR, zmenili sa registračné poplatky pre 
používateľov knižnice, sankcie. Ďalej sa zmenili otváracie hodiny, a to tak, že knižnica bude pre 
verejnosť otvorená v poobedňajších hodinách.  
Poslankyňa MVDr. Ivana Slamená k tomu uviedla, že navrhuje, aby sa vyhodil bod 1 a 2  článku 
3 a doplnil sa jej návrhom. Ďalej žiada zachovať pôvodný Knižničný a výpožičný poriadok. 
Navrhuje ponechať pôvodné otváracie hodiny knižnice, pretože prešiel projekt za 81 tis. eur 
a tam je špecifický cieľ podpora udržateľnosti a odolnosti knižničných inštitúcii a preto 
nemôžme obmedzovať otváracie hodiny. Starosta obce k tomu uviedol, že knižnica má byť 
podľa projektu otvorená 7 hodín do týždňa, čo je uvedené aj v metodickom pokyne Ministerstva 
kultúry zo dňa  21.7.2020, a tu by to bolo dokonca 11 hodín. Ďalej uviedol, že knižnica 
v doobedňajších hodinách nie je uzavretá  a  deti MŠ a žiaci ZŠ tam môžu pod dozorom učiteľa 
chodiť a absolvovať tam vyučovanie, čo sa môže zakomponovať aj do Knižničného 
a výpožičného poriadku, nie je potrebné aby tam bola prítomná aj knihovníčka. Starosta uviedol, 
že obec s 1300 obyvateľmi nepotrebuje knihovníčku na 8 hodín, ale môže to byť kumulovaná 
funkcia. Poslankyňa MVDr. I. Slamená ďalej uviedla, že kultúru v obci zabezpečuje najmä 
knižnica, s čím starosta zásadne nesúhlasil, lebo v obci sú aj iné zložky, ktoré robia kultúru 



v obci a reprezentujú nás. Prítomná riaditeľka ZŠ Mgr. Daniela Samoľová k tomu uviedla, že na 
to, aby chodili doobeda na hodiny zo žiakmi sa nevyžaduje prítomnosť knihovníčky, pretože za 
vyučovací proces je zodpovedný učiteľ, ktorý samozrejme zabezpečí aj dozor, aby sa v knižnici 
nič nestalo. Starosta taktiež uviedol, že knižnica zabezpečuje kultúrne akcie a rôzne podujatia 
hlavne pre MŠ, ZŠ a školský klub, čo potvrdila aj riaditeľka ZŠ a je to vlastne vzájomná 
spolupráca.  
Po búrlivej diskusii, dal starosta hlasovať o schválení Knižničného a výpožičného poriadku.  
 
Návrh na UZNESENIE č.      /2024 
Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje knižničný a výpožičný poriadok Obecnej 
knižnice v Spišskom Hrušove. 
Hlasovanie: 

 Za:       2 poslanci / Matúš Švač, Adriana Vojtušová 
 Proti:      2 poslanci / MVDr. Ivana Slamená, Marek Kočiš 
 Zdržal sa: 3 poslanci / Zuzana Legátová, Rastislav Múdry, Mgr. Peter Bodnár  
Uznesenie nebolo prijaté 

 
 
Poslankyňa MVDr. Ivana Slamená podala návrh na schválenie Dodatku č.2  ku Knižničnému 
a výpožičnému poriadku Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove, ktorý bol schválený uznesením 
č. 15/2019 dňa 9.10.2019. 
Navrhuje tieto zmeny:  

- V druhej časti, oddielu 2, v článku 3 Evidencia, bod 2.,sa mení na:  
Evidenciu vypožičaných knižničných dokumentov vedie knižnica tak, aby bola 
zaručená preukázateľnosť vypožičiavania jednotlivých knižničných dokumentov 
konkrétnemu registrovanému používateľovi a zabezpečená ochrana knižničného 
fondu.  

- Doplnenie do Druhej časti, Oddiel 2, článok 2, doplniť bod 10. s textom o GDPR 
- V prílohe č. 1. Cenník úhrad: mení sa ročný registračný poplatok pre používateľov 

knižnice – deti do 15 rokov: 2 €, študenti a dôchodcovia do 70 rokov: 3 €, dospelí: 4 
€, dôchodcovia nad 70 rokov: zdarma. 

- Sankcie: strata čitateľského preukazu  - za vystavenie nového 2 €, výmena 
poškodeného preukazu 2 €, poplatky za upomienku: 1. upomienka 2€+poštovné, 2. 
upomienka 4€+poštovné, 3. upomienka 6€+poštovné 

- Ostatné ustanovenia Uznesenia 15/2019 prijatého na rokovaní Obecného 
zastupiteľstva zo dňa 9.10.2019, ktorým bol schválený Knižničný a výpožičný 
poriadok Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove ostávajú nezmenené. 

 
Starosta obce dal hlasovať o Dodatku č.2 
 
UZNESENIE č. 17/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 
„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove schvaľuje Dodatok č. 2 ku Knižničnému 
a výpožičnému poriadku Obecnej knižnice v Spišskom Hrušove podľa predloženého návrhu, 
s účinnosťou od 1.4.2024.“ 

 
 
 



K bodu č. 15: Zloženie a úlohy stavebnej komisie 
 

Starosta obce Mgr. Marek Filip uviedol, že vzhľadom na požiadavku niektorých poslancov 
dáva návrh na vytvorenie Stavebnej komisie. Navrhuje týchto členov: Vladimír Bendík, 
Matúš Švač, Marek Kočiš, Branislav Kunzo, Rastislav Múdry. Keďže funkciu predsedu 
z uvedených poslancov nikto neprijal, predsedu si poslanci zvolia na ďalšom zasadnutí.  

 
UZNESENIE č. 18/2024 
Hlasovanie: 

 Za:       7 poslancov/ Mgr. Peter Bodnár,  Matúš Švač, Zuzana Legátová, Marek Kočiš,    
                                                  MVDr. Ivana Slamená,  Adriana Vojtušová, Rastislav Múdry 

 Proti:      0 poslancov 
 Zdržal sa: 0 poslancov 

„Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Hrušove  
a) zriaďuje Stavebnú komisiu,  
b) vymedzuje úlohy Stavebnej komisie takto: 

- posudzuje koncepcie z hľadiska rozvoja obce, 
- posudzuje územnoplánovaciu dokumentáciu obce, jej obstarávanie, schvaľovanie 

a zmeny,  
- spolupôsobí pri príprave vlastnej investičnej a podnikateľskej činnosti obce z 

územnoplánovacieho hľadiska,   
- predkladá iniciatívne návrhy na rozvoj dopravy a miestnych komunikácií, 
- posudzuje návrhy na rozvoj verejného osvetlenia, elektrifikáciu a plynofikáciu obce, 
- spolupôsobí pri správe a údržbe verejnej zelene, 
- kontroluje nakladanie s komunálnym odpadom, 
- kontroluje zásobovanie vodou, odpadové vody, 

c) schvaľuje zloženie Stavebnej komisie takto: Vladimír Bendík, Matúš Švač, Marek Kočiš, 
Branislav Kunzo, Rastislav Múdry 

 
 
K bodu č. 16: Rôzne 
 
Starosta obce informoval poslancov: 

- Furmanské preteky budú 13.4.2024 
- Olympiáda materských škôl, ktorá bude v Spišskom Hrušove sa presúva na začiatok 

júna 
- Zakúpila sa štiepačka dreva, čím pomôžeme občanom, môžu nám nosiť konáre, ktoré 

zoštiepkujeme, štiepku si môžu zobrať  
- V kultúrnom dome sa pri vstupe urobila sadrokartónová stena a tak vznikla nová 

miestnosť, ktorá sa využije na šatne – pomohol nám s tým p. Peter Sedlák, za čo mu 
patrí vďaka 

- Plánujú sa opraviť schody pri budove kultúrneho domu 
- Starosta bude mať stretnutie s Ing. Pavľákom zo životného prostredia ohľadom 

stromov na cintoríne 
- Starosta obce tlmočil žiadosť občanov Marekovi Kočišovi, ktorý je vo Farskej rade, či 

by sa nedala urobiť terénna úprava na fare, sype sa tam zem smerom na chodník 
- Starosta oboznámil poslancov zo zámerom čipovania plastových koniev, čím by sa 

sprehľadnil zber komunálneho odpadu, ohľadom toho máme pripravený leták, ktorý 
doručíme každému občanovi  
 

O slovo požiadala Ing. Andrea Šutyová, vedúca folklórnej skupiny, ktorá podotkla, že kultúru 
v obci nerobí len knižnica, ale sú tu aj iné zložky, ktoré reprezentujú obec. Uviedla, že majú 
nové členky súboru a potrebujú zabezpečiť pre nich nové kroje, čižmy. Taktiež uviedla, že 



harmonika na ktorej hrá p. Jozef Peták sa rozpadá a potrebuje novú. Ďalej uviedla, že už na 
minulom zasadnutí žiadala nejakú miestnosť, kde by mohli cvičiť a kde by si mohli uskladniť 
veci a rôzne rekvizity, ktoré používajú na vystúpeniach. 
Starosta obce k tomu uviedol, že o tom nevedel a s takým výdavkom sa v rozpočte nepočítalo 
preto nevie teraz povedať, či sa nájdu na to finančné prostriedky, ale bude to riešiť. 
 
Občan p. Chmura sa informoval, či sa pohlo niečo ohľadom UPN obce. Starosta uviedol, že 
tohto roku sa na UPN  dotácia od štátu nebude dostávať. Stálo by to od 10 do 18 tisíc, na čo obec 
momentálne nemá peniaze. Preto sme to teraz pozastavili a počkáme do budúceho roka, či 
nepríde nejaká výzva. 
 
 
K bodu č. 17: Interpelácie poslancov 
 
Poslanec Rastislav Múdry sa informoval, ako je to s priekopou pri p. Bohušovi Kočišovi. 
Starosta uviedol, že v tejto veci bude mať stretnutie s právnikom 19.3.2024. 
 
 
K bodu č. 18:  Záver 
 
V závere starosta obce poďakoval všetkým poslancom aj prítomným občanom za účasť na 
zasadnutí. 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
MVDr. Ivana Slamená            ............................................. 
 
Rastislav Múdry                      ............................................. 
 
 
Zapísala: Monika Švačová 
 
 
 
 
V Spišskom Hrušove, dňa 18.3.2024 
 
 
     Mgr. Marek Filip 
                                                                                                              starosta obce 


